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nummer Vraag/Suggestie/Opmerking over het Voorlopige Ontwerp

vraag 1 komt er parkeren bij het water langs de Hollandiastraat?
antwoord Nee, we proberen deze groenzijde met de bomenrij intact te houden. Parkeren komt aan de woningzijde.

vraag 2 Kan er een looppad komen tussen de Hollandiastraat en het water? Voor de bejaarden, wel verlicht.
antwoord Een pad langs het water is een goed idee en nemen we mee in de verdere uitwerking van het ontwerp. Omdat 

het recreatief is komt er geen verlichting. Een verlicht alternatief voetpad is nl. aanwezig.

vraag 3 Kan er een parkeerplaats in de Hollandiastraat komen voor busjes?
antwoord Wij maken geen aparte parkeerplaatsen voor busjes omdat dit juridisch niet mogelijk is.

vraag 4 Worden de brandkranen ook goed zichtbaar aangebracht?
antwoord Jazeker, dit wordt met de brandweer afgestemd.

vraag 5 Ik heb liever geen parkeerplaats voor de deur?
antwoord Het ontwerp is gebaseerd op het algemeen belang. Wij proberen zoveel mogelijk persoonlijke voorkeuren te 

verwerken in het ontwerpen, maar we kunnen helaas niet met alle voorkeuren meegaan. Dit is omdat de ene 
voorkeur tegenstrijdig kan zijn met andere voorkeuren.

vraag 6 Kan er beschoeiing komen in de Torensloot langs de Hollandiastraat?
antwoord Ja, zoals het er nu naar uitziet wordt in het late voorjaar de beschoeiing in de Torensloot aangebracht.

vraag 7 Volgt er nog communicatie over klimaatadaptie? 
antwoord Dat is wel de bedoeling. De wijk wordt klimaatadaptief ingericht. Het klimaat veranderd en daarom moeten we 

maatregelen nemen om Wormerland leefbaar te houden. In uw wijk gaan we bijvoorbeeld het regenwater langer 
vasthouden in de ondergrond en meer groen in de openbare ruimte realiseren. Ook bewoners kunnen hierin een 
grote bijdrage leveren door de tuin te vergroenen of te vergrinden.

vraag 8 Is het een idee om een bon uit te geven voor een plant in de tuin ipv een tegel?
antwoord Dat is een sympathiek idee. Wij gaan bij de beheerder informeren of dit kan worden geregeld. 

vraag 9 Ik kom lastig in mijn garage omdat de straat erg verzakt is. Gaat deze omhoog, en dan zonder drempels of 
hobbels?

antwoord Het straatniveau proberen we naar de oorspronkelijke hoogte te brengen. Plaatselijk kan dit erg veel zijn. Voor 
uitritten en garages zorgen we voor zo weing mogelijk hindernissen.

vraag 10 Bij het speelplaatsje staat een boom die scheef staat. Gaat die weg?
antwoord De groenbeheerder inventariseert alle bomen. Is een boom ziek, gevaarlijk of heeft deze nog een korte 

levensduur, dan  verwijderen wij deze boom.

vraag 11 Komt er een drain in het grasveld van Parkzicht?
antwoord Dit valt buiten onze projectopdracht. Volgens onze gegevens ligt er al een drain in het veld maar weten ook dat 

het veld erg nat kan zijn. Wij zullen dit met de beheerder bespreken.

vraag 12 Liever geen boom bij mij voor de deur? 
antwoord zie antwoord 5.

vraag 13 Wordt de straat weer opengemaakt als het gas wordt afgekoppeld? 
antwoord Ja, dat zal in de toekomst het geval zijn. Op dit moment staat uw wijk niet in de planning om afgesloten te 

worden van gas. Wij kunnen met het groot onderhoud hier ook geen rekening mee houden omdat dit te onzeker 
is.

vraag 14 Is de rioolput in onze voortuin nog in werking?
antwoord Ja, die blijft tot de aanleg en het aansluiten van het nieuwe riool in werking.

vraag 15 Wat wordt er gedaan met de rioolput?
antwoord De put wordt tot ca 80cm onder de grond verwijderd en volgestort met zgn. schuimbeton om instorten in de 

toekomst te voorkomen.

vraag 16 Wij willen de voortuin aanpakken met bestrating en boompjes. Moet de put bereikbaar blijven?
antwoord Ja, tot en met het aansluiten van het nieuwe riool moet de put en hier ruim omheen bereikbaar blijven. Na het 

volstorten met het schuimbeton vervalt de functie. Wij raden aan om te wachten met het inrichten.

vraag 17 Wat kunnen we het best doen met de ophoging van onze voortuin?
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antwoord Afwachten tot de herinrichting voor uw huis klaar is. De aannemer gaat nog in uw voortuin graven om het 
nieuwe riool voor u aan te sluiten. Het kan zijn dat het nieuwe trottoir hoger komt te liggen dan het huidige 
niveau. Als u het nieuwe trottoir afwacht kunt u daarna makkelijk met uw erf hier goed op aansluiten. Als u niet 
zoalng wilt of kunt wachten raden wij aan het erf zo hoog mogelijk aan te brengen en contact op te nemen met 
Wim Wilms via torensloot@wormerland.nl of via 075-651.2100.

vraag 18 Hoe wordt de tuin weer afgeleverd na de werkzaamheden?
antwoord De aannemer sluit in overleg met u het nieuwe riool weer aan op de woning. Meestal graaft de aannemer onder 

het tuinpad en zo weinig mogelijk onder beplanting. Na het graven legt hij de tegels en evt. planten weer terug.

vraag 19 Wordt rekening gehouden met de garage aan de achterkant van mijn huis? 
antwoord Alle ons bekende uitgangen of inritten worden meegenomen in het ontwerp.

vraag 20 Vervalt het recht van overpad na het onklaar maken van de huidige riolering in de voortuin?
antwoord Het riool is straks onbruikbaar en heeft geen ondehoud of zakelijk recht meer nodig. Het nieuwe riool wordt wel 

aangesloten aan de huisaansluitingen maar het onderhoud op particuliere grond is voor de eigenaar.

vraag 21 Van wie zijn de achterpaden en worden deze meegenomen in de renovatie?
antwoord De achterpaden zijn veelal van de gemeente en worden meegenomen indien noodzakelijk. Achterpaden van 

particulieren of van de woningbouw vallen buiten onze werkzaamheden maar hier worden wel gesprekkken over 
gevoerd.

vraag 22 De afwatering van de weg werkte prima. Waarom wordt dit anders?
antwoord Het ontwerp houdt rekening met klimaatadaptie (zie ook antwoord 7). 

vraag 23 Waarom niet gelijk het gas afkoppelen? 
antwoord De planning voor het afkoppelen van gas is erg onzeker en de wijk is toe aan groot onderhoud. Omdat we te 

maken hebben met andere partijen zoals Liander hebben we weinig invloed op deze planing.

vraag 24 Wij merken geen parkeerdruk in de buurt?
antwoord Parkeerdruk is in de wijk verschillend. We proberen minimaal het huidige aantal parkeerplaatsen te behouden. 

Waar de druk het hoogst is worden extra parkeerplaatsen gemaakt.

vraag 25 Parkeerplaatsen langs Parkzicht worden gebruikt door de 'Ketelhuizers'?
antwoord Dat kan, het zijn openbare parkeerplaatsen.

vraag 26 Is er al meer bekend over de verlichting op het Parkzichtveld? Er staan nl. al lichtmasten.
antwoord Het veld en wandelpad is recreatief en daar wordt geen verlichting geplaatst. De drie huidige lichtmasten zijn 

blijven staan uit de tijd dat het nog een parkeerplaats was voor de school.

vraag 27 Komt er bij de uitgang van de steeg uit de Wandelaarstraat een hekje?
antwoord Nee, die plaatsen wij niet. 

vraag 28 Kan er een schuine band komen tpv uitgang steeg?
antwoord We ontwerpen altijd zo dat een steeg makkelijk bereikbaar is om het fietsen op het trottoir te ontmoedigen.

vraag 29 Komt er LED-verlichting?
antwoord Ja, de hele wijk wordt voorzien van zuinige LED-verlichting.

vraag 30 Kan een oversteek voor voetgangers komen op Kokerstr/Pr.vOranjestr voor bewoners Torenerf?
antwoord Dit ligt buiten ons project maar we nemen dit op met de wegbeheerder.

vraag 31 Liever korte en hoge drempels dan plateaus?
antwoord Wij gaan bekijken of we beide soorten drempels kunnen toepassen.

vraag 32 Ik heb liever een haag dan bomen?
antwoord Zie antwoord 5.

vraag 33 Mag je zomaar een steiger aanbrengen?
antwoord Nee, dat mag niet. Hiervoor is toestemming of een vergunning nodig van de gemeente of van het 

Hoogheemraadschap.

vraag 34 Worden ingepikte stukjes grond weer terug gevorderd?
antwoord Als ons bekend is dat stukken grond zijn ingenomen dan zullen wij dit terugvorderen.
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